
Referat af bestyrelsesmøde den 27. september 2023 

Grundejerforeningen Allerød Villapark 

Mail: alleroed@villapark.dk 

www.villapark.dk 

Formand Jim Koldborg Cypresvej 2 Tlf. 4019 5002 jim@koldborg.net 

Næstformand Annette M Thomsen Cypresvej 35 Tlf. 2060 8855 annette@melhedegaard-thomsen.dk 

Kasserer Vignir Isberg Cypresvej 1 Tlf. 3077 2818 vis@vignir.org 

Bestyrelsesmedlem Kasper Weilbach Violvej 34 Tlf. 4176 0578 K_weilbach@hotmail.com 

Bestyrelsesmedlem Vakant    

Bestyrelses-suppleant Vakant    

Bestyrelses-suppleant Vakant    

 

Referent: Dorthe Ekmann 

Ny konstituering efter afgang af bestyrelsen 

Nils er gået bort, og Dorthe flytter fra byen, hvorfor ny konstituering af bestyrelsen er 

nødvendig. Annette er blevet ny næstformand og overtager Dorthes opgaver med containeren 

og græsslåning på fællesarealerne. Kasper overgår fra suppleant til bestyrelsesmedlem og 

bliver også sekretær.  

 

Bestyrelsen vil forsøge at finde 1-2 personer, der kan træde ind i bestyrelsen med det samme, 

og få den formelle godkendelse til næste generalforsamling. Interesserede beboere er 

naturligvis velkommen til at henvende sig til bestyrelsen.  

 

Økonomi 

Saldo: 126.259,12 kr. Beløbet er så højt, da der forventes udgifter til træfældning, 1 x container 

og 2-4 græsslåninger i det kommende år.  

Kontingentopkrævning 

Alle har betalt. 

Hjertestarter 

Intet nyt 

Containerordning og græsslåning på fællesarealer 

Forløber planmæssigt og afsluttes snart for denne sæson 

  



Status på beplantning af fællesarealer 

Der etableres snarest et insekthotel på Havebovej, og yderligere hoteller vil være at finde på de 

andre veje i de kommende år. Vores faste havemand er langtidssygemeldt, hvorfor der må 

forventes lidt forsinkelse på de aftalte træfældninger og beplantning dette efterår. Hvis det 

trækker meget ud, finder Annette en alternativ virksomhed til de nødvendige trimninger.  

Boliger for enden af Rønneholt Parkvej 

Kommunen har fremlagt en ny planstrategi og herefter følger en lokalplan for området. 

Bestyrelsen følger sagen og er umiddelbart positiv overfor bebyggelse af området.  

 

Eventuelt 

Dorthe takkede for et godt samarbejde, og bestyrelsen kvitterede for lang og god indsats.  

Næste bestyrelsesmøde 

9. januar 2024 kl. 19:30 hos Annette. 

 


